
PROTOKOLL	från	styrelsemöte	Grön	Kultur	Högsbo	231010	

Närvarande:	Randine	Pe.ersson,	Frida	Jorstedt,	Liv	Vikingson,	Elisabet	Ohlsson	samt	Barbro	
Robertsson	

1§	Mötet	öppnandes	av	ordföranden	Randine.	

2§	Till	sekreterare	för	mötet	valdes	Barbro.	

3§	Till	justerare	för	mötet	valdes	Liv.	

4§	Dagordningen	godkändes	

5§	Föregående	mötesprotokoll	gicks	igenom	–	inga	frågor	

6§	Kassören	rapporterade	a.	föreningen	haT	utgiTer	för	underhåll	av	anslagstavla	och	
utveckling	i	form	av	nya	växter	sedan	senaste	mötet	och	a.	nu	återstår	10.599	kr.	

7§	Medlemsfrågor:	

• Påminnelser	om	bristande	skötsel	av	odlingsloBer	har	gå.	ut	Zll	några	enskilda	
medlemmar.	Flera	har	åtgärdat,	men	det	finns	också	odlare	som	inte	åtgärdat	och	
inte	heller	återkopplat	Zll	styrelsen.	Vi	avvaktar	något,	men	försöker	ta	reda	på	hur	
odlaren	förhåller	sig	i	fortsä.ningen	

• E.	fåtal	odlare	har	heller	inte	deltagit	i	någon	av	våra	arbetsdagar.	Vi	kontaktar	dessa.	

• En	medlem,	Daniel	är	arborist	och	hjälper	oss	a.	beskära	våra	frukBräd.	Han	har	
klippt	plommonträd	och	fortsä.er	med	äppleträd.	

• Vi	diskuterar	eventuell	utökning	av	antalet	pallkragar.	Vi	har	e.	antal	nya,	som	står	i	
boden.	Vi	har	dock	ingen	självklar	plats	a.	placera	dessa	på	området	och	avvaktar	
därför	Zlls	vidare.	

• Vårt	Första-hjälpen-kit,	som	förvarats	i	boden	verkar	försvunnet.	Vi	gör	ny	

eTersökning	och	köper	sedan	eventuellt	e.	ny.	inför	nästa	säsong	(Randine).	

8§	Kommande	akZviteter:	

• Vid	nästa	arbetsdag	lördag	14	oktober,	deltar	Randine,	Liv	och	Elisabet,	men	troligen	
inte	Frida	och	Barbro.	Arbeten	som	behöver	genomföras	då	är	bl.a.		

o Trimning	av	slänten	ovanför	A-området	då	t	ex	en	lönn	växer	i	rosenbusken	

o En	gren	från	en	naverlönn	hänger	ner	på	en	lo.	i	A-området	och	behöver	tas	
bort		

o Redskap	i	boden	rengörs	

o Några	bräder	i	boden	Zll	trasig	bänk	behöver	målas	

o EB	ombeds	påminna	FB	om	tömning	av	papperskorgen	vid	gatan		

o Ogräsrensning	av	gångar	behöver	inte	göras.	

• Nästkommande	två	styrelsemöten	blir	onsdagen	den	15	november	hemma	hos	
Elisabet	samt	däreTer	11	januari.	



9§	Övriga	frågor:	

• Avstängningen	av	vaBen	inför	vintern	gör	kyrkan.	Medlemmen	SZg	T,	som	åtgärdat	
frostsprängd	del	av	va.enledningen	förra	året	har	u.ryckt	a.	han	vill	vara	med	när	
va.net	stängs	av	och	ledningarna	töms.	Liv	tar	kontakt	med	SZg	om	de.a	och	
upprä.ar	vid	behov	kontakt	mellan	kyrkan	och	SZg.	

• Flishögen	kan	även	i	fortsä.ningen	behöva	krafsas	ihop	då	och	då	för	a.	inte	se	
skräpig	ut.	Den	multnar	nu	ganska	snabbt	och	vidare	åtgärd	anses	inte	angelägen.		

• Ny	slangvinda	beställs	redan	nu	i	höst	inför	nästa	vår.	Denna	gång	hos	Hallarnas	
Trädgård.	Liv	tar	kontakt	och	köper	också	6	nya	stolpar	Nll	förlängning	av	
Benjeshäcken.	

• Uppdatering	av	texter	på	anslagstavlan	behöver	göras	–	eventuell	ny	informaZon	och	
läsbarare	text.		

• Föreningens	ordningsregler	uppdateras.	Elisabet	arbetar	med	förslag	för	a.	göra	de	
än	tydligare	vad	gäller	rensning	av	odlingslo.	och	närmaste	området	omkring	lo./
pallkrage.	

10§	Mötet	avslutades	

Barbro	Robertsson		 	 	 Liv	Vikingson		

	sekreterare	 	 	 	 justerare	


